
Zápis z jednání Finančního výboru (FV) ZMČ Brno -  Líšeň

Datum konání: 
Místo konání: 
Přítomen/přítomna:

Omluven/omluvena:
N epřítomen/ nepřítomna: 
Hosté:

8.2.2021 18.00 hod.
ÚMČ Brno - Líšeň
J. Talpa, T. Hložánek, , M.Sadílek, B. Kubinková, Z. Stejskal, 
L. Axmannová, J. Drbal 
Z. Matyáš, J. Belcredi Knauer

1. místostarostka ing. Kremitovská, na část p. starosta Mgr. 
Štefan, za ORF ing. Stehlík, p. Hakl

1) zahájení, schválení programu, volba ověřovatele

Jednání zahájil předseda FV, přivítal všechny přítomné a konstatoval, že výbor je 
usnášení schopný. Otevřel diskuzi k zaslanému návrhu programu jednání -  nebylo 
připomínek.

usnesení: FV schvaluje následující program jednání:

1. zahájení, schválení programu, volba ověřovatel
2. Rozpočtové opatření č.01/2021
3. Žádost SK Líšeň o poskytnutí investiční dotace typu B z rozpočtu MC Brno-Líšeň
4. Rozpočtové opatření č.02/2021
5. Rozpočtové opatření č.03/2021
6. Různé

hlasováno: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se

Volba ověřovatele -  J. Drbal požádal o návrhy -  nabídla se B.Kubinková, nebyl další návrh 

usnesení:

FV volí pí. B. Kubinkovou za ověřovatele zápisu

hlasováno: 6 pro, 0 proti, 1 zdržel se

2) Rozpočtové opatření č.01/2021

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi. Dotaz M.Sadílek -  zda dané RO souvisí 
s delimitací SML -  zodpovězeno ano

usnesení:

FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň
vzít na vědomí
rozpočtové opatření č.01/2021, kterým se nemění výše schváleného rozpočtu dle přílohy. 

hlasováno: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se usnesení bylo přijato



3) Žádost SK Líšeň o poskytnutí investiční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno-Líšeň

Materiál stručně uvedl J. Drbal a požádal 1 .místostarostku o představení materiálu a následně 
otevřel diskuzi, do které se zapojila většina přítomných členů s reakcemi p.starosty a pí 
1 .místostarostky -  shrnutí: (příchod ing.Bc.Axmannová)

M.Sadílek -  žádá o příslušný dodatek k nájemní smlouvě s SK Líšeň (sděleno, že je součástí 
materiálů k jednání ZMČ, ale není problém dodat i samostatně), připomínka k upozornění 
pro zastupitele k nakládání s projektovou dokumentací, jak je v materiálech pro jednání ZMČ 
-  dané je potřeba konzultovat s odborníky apod.

J.Drbal -  nejdříve by měla projednaná a schválená koncepce celého objektu, pak by měla být 
zpracována projektová dokumentace celku a pak třeba na etapy realizována investiční akce, 
dotaz na zadání pro zpracování projektu na druhou část budovy -  pí 1 .místostarostka 
potvrdila, že konečné zadání existuje a jsme před podpisem smlouvy na projektovou 
dokumentaci, připomínky k samotnému návrhu smlouvy -  proč poukazovat finanční 
prostředky do 10-ti dnů od podpisu smlouvy, i když třeba nebude rozhodnuto o přiznání 
dotace Národní sportovní agentury, jedná se o nestandardní výši dotace v řádu několika 
milionu korun, a přitom je použita smlouva na standardní dotační tituly pohybující v řádově 
nižších částkách, není specifikováno, jaký skutečný projekt se musí zrealizovat apod. -  tedy 
doporučení předkladateli ke korekci návrhu smlouvy -  p.starosta -  jedná se o standardní 
smlouvu na dotace

J.Talpa -  projekt nepočítá s využitím pro veřejnost, je zde minimální počet hodin pro děti, 
dotazuje se na využití zbylé části objektu, poukazuje na skutečnost, že jsme schvalovali před 
nedávném rozpočet a nyní za tak krátkou dobu se objevuje tato žádost o dotaci s představou 
zapojení rozpočtu MČ ve výši 8,7 mil.Kč, neproběhlo projednání s komunitou, měla by být 
jasná představa, jak bude celý objekt sloužit veřejnosti

B.Kubinková -  dotazy, kdo projekt zpracovává, jaké bude využití po případném skončení 
nájmu s SK Líšeň, co skutečně by se za těch 8,7 mil.Kč mělo realizovat není z dokumentace 
zřejmé -  pí 1 .místostarostka -  zázemí v budoucnu může sloužit jako sportoviště

T.Hložánek -  pozitivně hodnotí, že se s objektem něco děje, prakticky lze oddělit část A a B

Z.Stejskal -  akce zatím není vysoutěžené, některé položky se jeví „nafouknuté“, není to 
jednorázový dotační titul v rámci Národní sportovní agentury, předpokládá se možnost 
podávání žádostí o dotace i v dalším období, nutno uvážit, že se jedná o poloprofesionální 
klub, upozornil, že není vyjasně otázka případné veřejné podpory (ing.Stehlík upozornil, že je 
to ošetřeno, že odpovědnost jde za SK Líšeň), jak se bude v rámci spoluúčasti postupovat, 
když se vysoutěží nižší částka

Nepřítomný člen FV Z.Matyáš zaslal připomínky písemně:

Považuji však za svoji povinnost, sdělit vám můj názor, zejména na RO č. 2 a materiál, 
související s poskytnutím dotace na rekonstrukci objektu Holzova 7. Již několik let byla snaha 
objekt využít v zásadě dvěma zájemci - líšeňskými organizacemi a druhým zájemcem byl SK 
Líšeň . Oproti prvním zájemcům, kteří čekali, až rekonstrukci zajistí UMČ, druhý zájemce byl



ochoten se iniciativně podílet na rekonstrukci jak zajištěním finančních prostředků, tak vlastní 
iniciativou při rekonstrukci objektu.

Od začátků jsem prosazoval, aby park byl využit jako odpočinkový prostor pro občany, 
bydlící v okolí - ul. Holzova. Letecká a přilehlé ulice a část staré zástavby v okolí ul. Karolíny 
Světlé a Blcrediho. Můj předpoklad se potvrdil, občané park využívají, včetně mateřské 
školky Bratří Pelíšků a další. ZS Holzova, buď organizovaně, nebo individuální návštěvy 
žáků, ale i občanů z okolí. Zahradu využívají matky s malými dětmi i celé rodiny. Ukázalo se. 
že prostor parku je značně využíván, hlavně proto, že v okolí těchto ulic neexistuje žádný 
odpočinkový prostor. Nej bližší odpočinkový prostor pro občany v této části Líšně je park 
Trnkova.
S ohledem na výše uvedené, apeluji na vás. abyste postupovali při rozhodování v zájmu 
občanů v této lokalitě Líšně a nepřipustili, aby park při objektech Orlovna se pro občany 
Líšně uzavřel, naopak vás žádám, abyste rozhodli, aby park sloužil dál veřejnosti.

RO č. 02/2021 investiční dotaci typu B pro organizaci SK Líšeň ve výši 8 782 000 Kč na 
rekonstrukci objektu Orlovna, Holzova 7, Brno-Líšeň, p.č. 3085/1 stará část (navazující na 
budovu původního kina). S přesunem finančních prostředků v uvedené výši na zajištění 
dotace souhlasím, pokud budou splněny následující podmínky.
Rovněž můj souhlas s RO podmiňuji splněním následujících podmínek :
1) SK Líšeň zůstane po provedené rekonstrukci „staré budovy“ na p.č.3085/1 uživatelem 
objektu (nájemcem). Objekt zůstane majetkem města Brna a bude nadále svěřen MČ Brno- 
Líšeň. Ve smlouvě o poskytnutí finanční dotace z rozpočtu MČ Brno-Líšeň je nutné blíže 
specifikovat objekt Orlovna Holzova 7, doplněním jeho umístění -  na parcele č. 3085/1, 
případně slovně doplněná jako - stará část (navazující na budovu původního kina).
2) Zahrada na p.č. 3085/4, zůstane dále ve svěření a správě MČ Brno-Líšeň, bude nadále a 
trvale užívána jako veřejný park pro odpočinek občanů Líšně a doplněna hracími prvky pro 
děti.
S dotací souhlasím pouze za předpokladu dodržení výše uvedené koncepce majetkových 
vztahů a užívání nemovitostí a zpřesnění názvu rekonstrukce ve smlouvě o poskytnutí dotace 
a v usnesení ZMČ takto : Rekonstrukce objektu Orlovna, Holzova 7, na parcele č. 3085/1, 
Brno-Líšeň.

p.starostou i pí pí 1 .místostarostkou potvrzeno, že co se týká zahrady, i v případě realizace 
investice část bude k dispozici pro veřejnost i v době stavby

usnesení:

FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň
souhlasit s poskytnutím investiční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno = Líšeň ve výši 
8.781.573,- Kč žadateli SK Líšeň, IČ: 13691732, se sídlem Kučerova 4, 628 00 Brno za 
účelem krytí nákladů spojených s realizací projektu- „Rekonstrukce objektu Orlovna, 
Holzova 7, Brno-Líšeň“
uděluje výjimku z či. III., pism. b) odst. 1 Pravidel pro poskytování dotací z rozpočtu 
MČ Brno-Líšeň
schvaluje smlouvu o poskytnutí investiční dotace
pověřuje p. starostu podpisem smlouvy

hlasováno: 3 pro, 1 proti, 3 zdržel se usnesení nebylo přijato



4) Rozpočtové opatření č.02/2021

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi. M.Sadílek -  kriticky vnímá, odkud se dané 
prostředky na krytí berou -  p. starosta -  např. u zeleně se mimo jiné vychází ze skutečnosti 
čerpání za uplynulý rok

usnesení:
FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň
schválit
rozpočtové opatření č.02/2021, kterým se nemění výše upraveného rozpočtu dle 
přílohy.

hlasováno: 3 pro, 2 proti, 2 zdržel se usnesení nebylo přijato

5) Rozpočtové opatření č.03/2021

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi -  nebylo dotazů.

usnesení:

FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň
schválit
rozpočtové opatření č.03/2021, kterým se nemění výše upraveného rozpočtu dle 
přílohy.

hlasováno: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se usnesení bylo přijato

6) Různé

J.Drbal -  je potřebné se domluvit na termínech dalších jednání FV na toto pololetí -  doposud 
se jednalo vždy o Po 18:00 před čtvrtečním jednání ZMC -  členy FV akceptováno, jen 
s ohledem na pondělí velikonoční 5.4.2021 návrh na 6.4.2021.

usnesení:

FV schvaluje následující termíny jednání v l.pololetí 2021: 

8.3.2021, 6.4.2021, 24.5.2021, 21.6.2021

hlasováno: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se usnesení bylo přijato

zapsal: J. Drbal ověřil: B. Kubinková


